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Interpelacje

7- Proszq o infonnacjq, dlaczego sp6lka miejska ,,Saniko" , zajmuj4ca sig
gospodark4 i wwozem odpad6w ma straty. Cry brakzysku w tej sp6lce jest
wynikiem zaniisasi umowy z GmnqMiasta Wloclawek, czy slabym
zaru4dzantem i niewla6ciwym nadzorem ze strony wla6ciciela. Zalogai
mieszkafcy miasta s4 zaniepokojeni , ze sqto dnalarna celowe, dqzilce do
upadlodci tej firmy i jej prywatyzacji, co bgdzie niekorrysnte zar6wno dla
zalo gi oraz mieszkaf c6w.

Proszg o informacjg w jakich terminach planowane jest przeprowadzenie
konkurs6w na dyrektor6w plac6wek oswiatowych, dla kt6rych organem
prowadz4cym jest Gmina Masto wloclawek w latach 2020-2023.

4. Mieszkancy osiedla przy ul. plockiej r27 prosz4 ponownie o likwidacjg
yysepek ograntczajqcych miejsca parkingowe na wysoko6ci tej por.rji.
Lilcrviduj qc wysepki rczgrantczajqce poti""" g6lne iatoki, -o^u .rryrme
okolo 15 dodatkowych miejsc.

5. Mieszkuncy Zazzmczaproszg s zmiang dotycz4cqparkowania samochod5rn. na
ulicy Promiennej od ulicy Radosnej w kierunku ko5ciota Sw. J6zefa. IIlica
Promiema jest doS6 szerok4 arteri4, dlatego proponuj4 parkowanie prostopadle
do osi jezdri, co zr'acznre zwigksza ilosi miejscparkingowych.

6. Proszg o likwidacjg ubytk6w w jezdni alei Jana Fawlu tr * 
-szczegolnoSci 

na
odcinku od ulicy Pocztowej do ulicy Lipowej. 'warunki 

atmosferyc me s4
spr4rjai4ce dl.a drogowc6w na prowadzeni e bie?qcych napraw.

7- Proszg o likwidacjg ubytk6ww jezdrnp6lnocnej ,riiry Wioniej od ulicy Ol<rzei
do ronda przy Tesco.

8. P19szq o wypehrienie ubytk6w w jezdni na sbry2owaniu ulicy Stod6lnej z
ulicq Okrgzn4.

9. Mieszkari cy przecho dzycy ulic4 pranty pr oszq o wymian E bqdznaprawg



/

starego chodnika pamigtaj4cego czasy PRL, nvlaszczana odcinku od ulicy
Wiej skiej do ulicy tr-aniewsz cryzna.

10.Proszg o wyr6wnanie asfaltowego chodnika na ulicy Wiejskiej w poblihu

skrzy2ow arua z ulicq Zbiegniewskiej .

11. Lokatorzy posesji administrowanej przez AZKprzy ulicy Mielqciriskiej 3

proszQ o wycigcie pochytych drzew (klon6w) znaj&tjqcych sig przedwej6ciem

do budynku.
l2.Proszg o usunigcie dzikiego wysypiskaznajdttl?cego sig w lesie komunalnym

przy drodze krajowej 91 na wysokofui od Sp6ldziel:ri Lrwalid6w do ulicy
R6zinowskiej.

13.Proszg o likwidacjg dzikiego lvysypiska w lasku przy ulicy Szyszkowej

kilkadziesi4t metr6w zaposesj4 o numerze26.
1 4. W mviqzlctt z o statnimi t agiczrrymi wydarzeniami dotycz4cymi potrqceri

pieszych, proszg by przej5cia dla nich byty dobtze o6wietlone, co poprawi
bezpieczefstwo.

15.Panie prezydencie, po raz kolejny informujg i proszg o uporz4dkowanie przez

miasto posesji przy ul. Sw. Antoniego 8, podpalanej notorycznre przez osoby

naduZywaj 4ce alkoholu. Okoliczni mieszk ancy sq przerazeni i zbulwersowani

brakiem konkretny ch dzialan ze strony miasta. Zab eryieczerure prowizoryczne
wej6cia na posesjg, wykonane przezMZUKiD niewiele daje, bo dalej tam
przebywaj4 osoby postronne, co nadal stwarzazagroherue dla mienia i os6b.

Z powahantem

Janusz Dgbczytfiski


